Recreation, Cultural and Facilities Services Vision and Mandate

Vision
Recreational and cultural experiences and spaces for all.
Mandate
The Department creates and maintains innovative opportunities and spaces for equitable experiences that build engaged, diverse, healthy, and sustainable communities.
Core Values
· Innovative
· Responsive
· Collaborative
· Equitable and Inclusive
· Engaging
· Passionate

I, _________________________________ (Parent/Caregiver's Full Name), as a parent/caregiver of ________________________ (Participant full name) acknowledge that I have reviewed the Vision and Mandate document of the Recreation, Culture and Facilities Services Department at the City of Ottawa.

Signature: _________________________
Date Signed: _______________________


Vision et Mandat des Services Récréatifs, Culturels et des Installations
Notre Vision
Des expériences et des espaces récréatifs et culturels pour tous et pour toutes.
Mandat
La Direction générale crée et offre en permanence des perspectives et des espaces innovants pour vivre des expériences équitables, qui permettent de bâtir des collectivités mobilisées, diverses, vigoureuses et durables.
Valeurs Fondamentales
· Innovation
· Réactivité
· Collaboration
· Équité et inclusivité
· Participation
· Passio
Je, _________________________________ (Nom complet du parent/gardien), en tant que parent/gardien de ________________________ (Nom complet du participant), reconnais avoir examiné le document Vision et Mandat du département des Services Récréatifs, Culturels et des Installations de la Ville d'Ottawa.
Signature : _________________________
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